
 

 

 

Elsa Wiklund, 20 år, Piteå 

Det viktigaste för Salt i framtiden tror jag är att: 
Barn och unga ska få en trygg och stabil plats att utvecklas i sin 
tro och träffa nya kompisar.  

Vad kan du tillföra till styrelsen? 
Jag kan bidra med glädje! Jag tycker verkligen att Salts arbete 
gör skillnad och att mission är viktigt. Salt och EFS bygger 
relationer och hjälper människor över hela världen, vilket 
verkligen betyder mycket för mig.  

Vilket bibelord har betytt mycket för dig och varför? 
Ps71:3 ”var min klippa dit jag kan fly, borgen där jag finner räddning. Ja, du är min klippa och 
min borg”. Gud är verkligen min klippa! Jag kommer alltid tillbaka till att Gud är min fasta 
punkt, vars jag än är och vad jag än gör så är Gud min trygghet.  
 

 

Mirjam Söreke, 21 år, Uppsala 

Det viktigaste för Salt i framtiden tror jag är att: 
Hur ungdomar och barn kan få möta Jesus. Att själv få redskap för 
att veta hur man ska bemöta olika utmaningar i livet (då anpassat 
för ens ålder). Samt hur man själv kan dela sin tro med andra. 

Vad kan du tillföra till styrelsearbetet? 
Vill själv se att jag skulle kunna bidra med en kreativitet och 
trygghet i arbetet men självklart också hjälpa barn och unga i 
deras egen vandring med Jesus. 

Vilket bibelord har betytt mycket för dig och varför? 
Rom 8:31 "Om Gud är för oss vem kan då vara emot oss". En 
trygghet att Gud alltid är med och för en. 

 
 

Joel Simonsson, 17 år, Kalmar 

Det viktigaste för Salt i framtiden tror jag är att:  
Jag tror att regionalt samarbete mellan regionerna är framtiden 
för ungdomsverksamheten och att stärka både lokalstyrelser 
genom varandra. Dessutom låter man ungdomarna nätverka med 
andra människor från olika platser i landet vilket kan hjälpa 
individer enormt inom både tro och socialt liv. 

Vad kan du tillföra till styrelsearbetet? 
Jag tror att jag kan tillföra styrelsearbetet med starka visioner om 
hur man kan föra projekt och idéer vidare. 

 



Vilket bibelord har betytt mycket för dig och varför?  
Joel 1 har alltid betytt mycket för mig efter att jag fick bibelverserna tydligt tilldelat för mig 
under ett läger. Just varför har jag inte listat ut än men hela kapitlet och boken i sig är 
extremt mäktig då den profeterar om domedagen. 

 

Junia Fahlgren, 20 år, Uppsala 

Det viktigaste för Salt i framtiden tror jag är att: 
Med Jesus i centrum föra ungdomar till tro genom verksamheter 
både lokalt, nationellt och internationellt.  Salt Riks är en viktig del 
i det uppdraget genom att både stötta lokala i deras arbete och 
organisera riksarrangemang som inspirerar och utrustar unga för 
ett liv i efterföljelse. 

Vad kan du tillföra till styrelsearbetet? 
Jag brinner för Salts arbete och har varit engagerad inom både 
söndagsskolan, Salt Scout, Soul Children och lägerverksamheten. 
Jag tror att det är viktigt att engagera våra barn och ungdomar för att fortsätta bygga en 
levande barn- och ungdomsverksamhet inom Salt och jag vill bidra med mitt engagemang 
och min erfarenhet för att stötta och inspirera i framtiden. 

Vilket bibelord har betytt mycket för dig och varför? 
Ps 37:5 "Lägg ditt liv i Herrens hand. Lita på honom, han kommer att handla." Det är en vers 
som jag fick lära mig i söndagsskolan och som jag återkommer till om och om igen. Det är en 
påminnelse att Gud bär allt och det hänger inte på mig och mina förmågor, vilket har varit 
en tröst när livet känts jobbigt.  

 

Benner Löwenham, 64 år, Kalmar 

Det viktigaste för Salt i framtiden tror jag är att: 
Att hittar vägar till att rusta våra barn och unga till en tro som håller 
och som man vill ge vidare till andra. Lyfta fram familjens betydelse 
som förmedlare av tron till de unga. Utrusta en ny generations 
ledare. 

Vad kan du tillföra till styrelsearbetet? 
Jag hoppas att min långa erfarenhet som barn- och ungdomsledare 
kan bidra till kloka och långsiktiga beslut. Jag har suttit i Salts 
riksstyrelse i två år där jag varit med i processen kring hur vi vill att 
Salt ska arbeta de närmaste åren. 

Vilket bibelord har betytt mycket för dig och varför? 
Upp 19: 6-7. Tänk vilken framtid vi har att se fram emot! Vi ska fira bröllop i himlen och sedan 
alltid få vara med Jesus.  

 

Måns Arvidsson, 32 år, Stockholm  

 

Måns Dalenbring, 26 år, Uppsala  


